To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN TRADE FAC

Date: 24-11-2022 01:18:09 PM Subject: Amortizing all bonds of loan السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات التجارية الاردنية التاريخ: 24-11-2022 01:18:09 الموضوع: اطفاء اسناد القرض

With reference to the bonds of the Jordan Trade Facilities Company loan amounting to 5,280,000 JOD, the interest rate is 5.25% fixed, the number of bonds is 528 bonds with a issued value of 10,000 dinars for each bond, maturity 24/11/2022

We would like to notify you that we have paid the whole balance of the loan bonds, which totaled 5,280,000 dinars, in addition to the accumulated interests, which totaled 138,220.274 dinars for the period of (27/05/2022 to 24/11/2022), payment is due on 24/11/2022 The payment agent (the investment bank) has paid the full balance of the bonds and the accrued interest on 24/11/2022 to its beneficiaries, and thus the bonds issued on 25/11/2021 with a value of (5,280,000) dinars are considered fully amortized

بالاشارة الى اسناد قرض شركة التسهيلات التجارية الاردنية م.ع.م بقيمة 5,280,000 دينار اردني, سعر فائدة 5.25% ثابت, عدد السندات 528 سند بقيمة اسميه لكل سند 10,000 دينار, استحقاق 2022/11/24 .

نرجو اعلامكم باننا قد قمنا بدفع كامل رصيد اسناد القرض والبالغ 5,280,000 دينار , وبالاضافه الى الفوائد المستحقة والبالغة 5,280,274 دينارعن الفترة (2022/5/27 الى 2022/11/24 وينارعن الاستحقاق 2022/11/24 للاستحقاق وكيل الدفع (البنك الاستثماري) بتسديد كامل رصيد الاسناد والفوائد المستحقة بتاريخ 2022/11/24 لمستحقيه , وبذلك يعتبر اسناد القرض الذي تم اصداره بتاريخ 2021/11/25 بقيمة (5,280,000) دينار مطفأ بالكامل .

24-11-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: amer beidas

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: amer beidas